
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Lieutenant Columbo and the Olof Palme murder 
The investigation into the murder of Prime Minister Olof Palme in 1986 is officially closed. The murder was carefully and professionally 

planned and was carried out by a professional élite. Lieutenant Columbo is known all over the world from the tv-series. He solves all his 

assignments by using knowledge and human attention without violence, terror, murder, etc. Let us give him a symbolic assignment: solve 

the murder of Prime Minister Palme. – Columbo arrives in Stockholm and visits the King at the Royal Castle (written in April and May 

2020). 

Lieutenant Columbo, USA 

King Carl Gustaf VI 

Head of State in the Kingdom 

of Sweden. 
‟How do you do, Mr. Head of State, I hope I don‟t disturb. 

My name is Lieutenant Columbo and I want to ask you a 

couple of questions.‟  

 

 

 

‟How do you do, Lieutenant Columbo. In my wildest 

imagination I could never have anticipated being visited by 

the world-famous Lieutenant Columbo.‟ 

‟My job is to solve the murder of Prime Minister Olof Palme.‟ 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

‟Well, is it? It‟s a gigantic story and so far nobody has 

managed to do it. If you really want to solve the murder, 

you‟ll need a change of addresses, because I can‟t help you. 

And why do you come here?‟ 

 
 

 

‟In my job we don‟t pay a visit to somebody unless we have a 

clue. I visit you because you‟re the Head of State of the 

Kingdom of Sweden. As such you should be familiar with 

what‟s going on in this country. You knew Palme, didn‟t 

you?‟   

‟Of course I knew him, but I know nothing about the 

murder, so I can‟t help you. I know this: there is a number 

of leads, none of them realistic.‟ 

 

 

‟Olof Palme was shot to death on Stockholm on February 28 

1986 at Sveavägen, at 11.21 p.m. What did you do that 

evening? Home or away? What was your reaction?‟ 

Olof Palme was shot to death at 11.21 pm, February 28 1986, at Sveavägen in 

Stockholm. Police and ambulance arrived late. 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

‟I don‟t quite remember what I was doing, but I was in 

Storlien. I was briefed about the murder, my first reaction 

was that it was very quick.‟ 

 

‟One thing strikes me: Other criminal cases require a quick 

response from the police, but this didn‟t happen here. Then 

we heard that Palme‟s data had been deleted and that the 

murderer had already left the country. Two questions: Why 

was Palme shot and what dd the police do?‟  

Lieutenant, Palme was a well-known politician around the 

world. He had fans and adversaries, abroad as well as in 

Sweden. The motive might be political, and you have to ask 

the police about why they were late and what they did.‟  

‟If I remember correctly, Palme took part in an anti-

apartheid conference with ANC leaders against the South-

African government in mid-February here in Stockholm.‟ 

‟When did Palme make his last public appearance as prime 

minister?‟ 

‟The Apartheid era in South Africa: extensive, bloody world 

politics. Palme always sided with the weak, poor and oppressed. 

Before the murder Palme visited Pope John Paul II in Rome. Their 

secret discussions took place behind closed doors. When a top 

politician visits the pope in the Vatican, there are never any closed 

doors when they meet. What do you think, did they discuss 

politics?‟ 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

‟I can agree they never disclosed what they had been talking about. 

John Paul had a personal coat-of-arms, an illustration of his papal 

mission. You can still have a look at it. The coat-of-arms looks like 

the Swedish flag: blue and yellow and the letter, M, clearly visible. 

What does it mean, what does the coat-of-arms mean? Can you 

explain this?‟ 

The last time, before the murder, Palme visited Pope John Paul in Rome and behind closed doors the 

discussion dealt with the largest and most secret issue. Palme received a mission. He had to answer 

either yes or no. Palme said „no‟. 

The letter M 

 

M=Moses 

M=Virgin, neither 

Man nor Woman, 

Hybrid 

M=Mary 

‟Strange question. I have no idea what they talked about 

behind closed doors. He hasn‟t told me anything about it. 

Obviously, they both took the secret to the grave.‟ 

‟Now again, lieutenant! How could I do that? I‟m not 

interested in such issues even if I‟m a Christian. You can 

ask the Arch bishop of the Church of Sweden. She might 

have an answer to your question.‟ 

‟There is something wrong here, the equation doesn‟t add up. The 

message is either religious or political. – If we analyse the Pope‟s 

coat-of-arms we ought to know what happened in Sweden, since M 

refers to Jewess Mary, the cross refers to Christianity, the 

Crucifixion. The centre of events was in Sweden, as illustrated by 

the Swedish flag. You can see here, clearly.‟ 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

‟Lieutenant, I‟ve had enough, we are done. I don‟t know 

what happened in Sweden in this context. I have no idea 

what you‟re talking about. You‟d better leave.‟ 

The Head of State raises his voice.   
„OK, I‟m leaving, but I‟m not finished yet, there is more.‟ 

Linköping, 1958, December 25. Jewess 

Maria E, the new-born boy Tibor E and 

Tibor Kemény. The little boy was a 

reincarnation of, among others, the Lion of 

the Tribe of Judah, David and Immanuel.  

 

Matthew 1:23: “Behold, the virgin shall be 

with child, and bear a Son, and they shall 

call His name Immanuel,”. 

More info at Industry, The Fourth 

Pyramid which Disappeared, pp 53 - 54. 

‟Excuse me, I just remembered an important Christian event in the city of 

Linköping on Christmas Eve 1958, exactly at midnight. Jewess Maria 

gave birth to a baby boy at a hospital in Linköping.‟ 

The coat-of-arms of the city of 

Linköping is a lion. Linköping is a 

reflection of Bethlehem, city of David 

and Immanuel‟s birthplace. 
Tibor E. was born at midnight on 

Christmas Eve. 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

On September 18, 1958 Tibor Kemény was made to sign an 

acknowledgement of paternity including allowance to the 

coming baby boy. His Swedish was bad, he thought his 

signature was for the child‟s accommodation. This signature 

gave Sweden the wealth of the world.  

The agreement was dated January 19, 1959. There is no information on the child‟s name, civil registration number, gender, 

his whole identity is missing. We can only understand that someone was born on December 24, 1958. This means that the 

document is invalid with no legal importance. More info at Industry, The Fourth Pyramid which Disappeared, pp 53 - 54. 

 

 

A document dated September 18, 1958 states that the woman, 

Maria, was pregnant.  

‟No, no, no, not now again! Stop bothering me. I‟m 

completely crazy. You have to stop! I‟m losing my 

balance.. Woe betide you Columbo! You must go!‟ 

‟I understand nothing. Why are you so upset? I‟m only asking 

questions relating to a paternity issue which was an ongoing 

issue during many, many years. A head of state should be 

aware of what‟s happening in his country. In 1960 all three 

moved to Stockholm. But there was an even bigger problem. 

Tibor E was murdered at the beginning of the 1970s in 

Stockholm, during Olof Palme‟s time in office. King Gustav 

Adolf VI was the Head of State.‟ Is that correct?‟ 

 

Statschefen, kan det stämma!? 

‟My paternal grandfather died in 1973, he was old and sick. 

Then I became king. I was a rookie, young and 

inexperienced. I remember nothing.‟ 

Jewish boy Tibor E. 

1958 - 1971 

Last picture 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

‟What you say is peculiar. Jewess Maria was married to a 

Danish civil engineer, Kristian J. They all lived in the same 

municipality as you, from 1966. Tibor E called Tibor Kemény 

in the spring of 1971 to tell him that he was going to hospital 

to have an operation, he was scared and worried. He asked 

Tibor Kemény to come with his, but he could not because of 

work. Little Tibor promised to get in touch as soon as he was 

out of the hospital. He called Timor Kemény ‟dad‟. But he 

never called.‟ 

King Gustaf Adolf VI affixed his seal on Tibor Kemény‟s 

paternity issue on March 30, 1966 at the Stockholm Castle. 

Duty Above All according to the above document from January 

19, 1959. From this date and onwards the Royal Court, the King, 

was responsible for the handling of Tibor Kemény‟s paternity 

issue which lacks both legal and biological connections to him. 

More info at: Industry, Man, God and Science, pp 11-12. 

A visual picture of Pope Paul Vi in the Rosario Basilica on October 6, 

1966, his program It is a picture of Jewess Maria in Sweden holding in 

her arms her baby boy. We can see they are below the seal.  More info at  

Industry, The Fourth Pyramid which Disappeared, page 57. 

 

  Paul VI, (1963 – 1978), 

Giovanni Battista Enrico 

Antonio Maria Montini                                     

264, 108 Flower of flowers 

 

 

‟How can you explain that the Head of State Gustaf Adolf VI 

classified Tibor Kemény‟s paternity issue without any information 

from the Court? Pope Paul VI also classified Maria and her son.‟ 

‟Lieutenant Columbo, you should never have come here. 

I‟m getting angry and damned furious, you must leave me 

alone. Get out of here!‟ 

‟I don‟t quite understand why you‟re angry with me. I only ask 

relevant questions, but you are screaming at me. It seems as if the 

questions hit you somewhere and you lost your balance. In my job 

I‟ve become used to the fact that my opponents lose their grip and 

start behaving badly, like you. Now I‟ll walk out of here.‟  
 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

‟Oh, Head of State. You‟ll have to excuse me again, but another 

question popped up, one that interests me. – In the middle of the 

1970s, the DSS in Stockholm, the family law department, sued 

Tibor Kemény. He was supposed to pay an allowance to Krister 

R. Tibor had never heard of Krister R, he had never even seen 

him. Krister R. was only 17 years old and wanted to continue his 

studies. Simultaneously I had to find out that Tibor E was at the 

bottom of his class and was not interested in continuing his 

studies. He lived in another world. How can a situation like that 

occur in your country, where compassion and the issues of 

children‟s rights and protection are so important?‟ 

‟ Can you explain this?‟ 

‟Lieutenant Columbo, I don‟t under-

stand what you‟re talking about. I 

can‟t comment on individual cases.‟ 

 

The authority‟s reaction on Tibor Kemény and allowance to Krister R according to an 

invalid 1958 document. T. Kemény did not see this agreement until the 1976 court 

procedures. 

‟T. Kemény called and talked to a DSS officer. He told her he 

wanted to meet Tibor E, he had not seen him during the last five 

years. She answered that T Kemény was not allowed to meet the 

child, he was only allowed to pay the allowance. 

 

T. Kemény decided to refuse and ordered blood tests regarding 

the Krister R paternity issue from The National Board of Forensic 

Medicine, the blood serology department in Solna. 

 

Krister R and Tibor E had identical idemtity documents.‟ 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Krister R  

In a veteran car, Krister and Maria R drove past T. Kemény‟s house #5 and looked at #6 opposite, the 

house of Julius, a Jewish man, at the time deceased. This was in July 1977, with Krister R behind the 

wheel. He seemed to be at least eight years older than Tibor E. More info at Industry, The Lamb’s Will, 

pp 20 - 21 and Deity, page 58. 

The blood examination was finished in July,1976. Its conclusion was 

that T. Kemény was not the biological father of Krister R. The same 

rare hereditary dispositions as those of T. Kemény were found in 

Krister R‟s blood. It was proved that Krister R and Tibor E were not 

the same person, Krister comes from T Kemény‟s Hungarian family. 

But T. Kemény lost in all three instances (district court, court of 

appeal and the Supreme Court. He was sentenced to pay the 

allowance. 

 

 

In spring, 1977, the DSS ofiicer 

replied that she could not send 

documents connected to the 

paternity issue, but the blood 

examination suggests T 

Kemény could be the girl’s 

father. 

N.N. = Tibor Kemény and the child Krister R. 

 

More info at Industry, Evolution, pp 102 - 109. 

1977. 

 Krister and Maria had a close look at Julius‟s house (they were 

planning to buy it), they then left the area. T. Kemény: ‟The driver 

looked like my cousin.‟ His blood contained rare dispositions which 

can be found in the Kemény family and Krister seemed to be a 

hybrid. Now he understood that Tibor E was murdered. Krister R 

assumed his identity, that is why T. Kemény was not allowed to meet 

Tibor E.  

‟Being the Head of State, what do you think of this God phenomenon 

which took place in Stockholm? Can a public agency support murder, 

fiddling, fraud, forgery, etc. in a paternity issue? Who sent Krister 

and Maria R to have a look at Julius‟s house?‟ 

‟Lieutenant Columbo, this is pure madness, I‟m no 

authority, If an authority would commit a crime, it‟s up to 

the authority. I have nothing to do with it. 

Do you understand, lieutenant?‟ 

Tibor E 

‟You know nothing, but the fight with T. Kemény is still going on in 

a brutal and dirty way. Both the police and the prosecution office 

know about Kemény‟s paternity issue, everybody but the Head of 

State, who is supposed to know what‟s going on.‟ 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

On September 19 at 2 p.m. four desperate police officers stormed the 

house where T. Kemény lived with his children. Their orders were to 

arrest T. Kemény and take him to the madhouse as a prisoner. Their 

house simultaneously burnt down, More info at Industry, Aries, 

Capricorn and the End of Times, pp 5 - 6. 

„Of course, the Head of State knows nothing about this incident, the 

kidnapping and the fire.‟ 

‟Lieutenant, haven‟t you understood that I have 

nothing to do with this issue. I haven‟t ordered anyone 

to arrest somebody and take him to Långbro mental 

hospital.‟ 

‟On their way to the hospital, in the car, the police officers said that 

they had orders from above to arrest T. Kemény and take him 

Långbro mental hospital. Kemény asked why. One of the officers said 

something about a Scroll, but they didn‟t know what it was. „Now I 

understand,‟ was Kemény‟s answer. 

 

In tandem with his paternity issue, T Kemény also wrote his will with 

the seven seals. He handed the package over to the Danish embassy 

on March 13, 1978 with a stamped receipt.  The package was sent to 

Prime Minister Jørgensen. The only ones in Sweden who knew about 

the scroll were you as Head of State via your cousin, and later on 

Olof Palme. 

 

 You don‟t remember?‟ 

  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

‟Lieutenant, I can‟t answer your question. You have to 

leave, you can‟t stay here.‟  

‟I‟m about to leave, but it is evident that you can‟t answer my 

question. I believe it was you who sent T. Kemény to Långbro 

hospital. The question is still: Why?‟ 

Anker Henrik Jørgensen, Danish Prime Minister, 1972 - 73, 

1975 - 82 

(1922 - 2016) 

The Scroll with the 7 seals and 3 

open books.  

13/03/1978, Stockholm 

Queen Margrethe II of Denmark, 1972 

(1940-) 

Man‟s Will 

‟Mr. Head of State, you can 

follow the Will all the way to 

you.‟ 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

X 

X 

Sven Olof Joachim Palme, Prime 

Minister 1969 - 1976, 1982.86 

(1927 - 1986) - murdered 

Carl Gustaf XVI, King, 

Head of State 

Summer 1978 

X 

Olof Sundby, Arch Bishop 

1972 - 1983 

 

The Royal Castle, 1978 

Uppsala. Arch bishop‟s and bishop‟s see.  

Church of Sweden 

h. 

‟You can follow the path of the Will until it reaches you. 

I hope you remember. You received the Scroll with the 7 

seals from your cousin and Palme received the open 

books regarding T. Kemény‟s paternity issue. They were 

forwarded to Uppsala, to the Arch bishop.‟ 

  

More info at Industry, The Sinking Fishing.boat, pp 47 

- 49. 
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‟Lieutenant! I say again that I can‟t answer your 

questions. You have to get out of here, you can‟t stay. 

I have said this repeatedly.‟ 

If you still believe that your silence is to your advantage, 

you‟re very wrong. 

 

What happened then, at the hospital? When T. Kemény 

and his son J. Kemény arrived, escorted by police, the 

consultant received them. She explained to T. Kemény 

that he could look forward to a long stay at the hospital. 

T. Kemény looked at her and answered: ‟We‟ll see.‟ 

 

After 11 days in captivity T Kemény and his son were 

temporarily paroled and went back to the devastated 

house. They found all documents and books. The 

documents were charred but still usable. They arranged 

the paperwork and then showed all documents 

concerning the paternity issue to the consultant, the ward 

physician and the nurse. There were also pictures of the 

family and little Tibor. After all three had read the 

documents, the consultant stood and said this: ‟Bloody 

hell, I was fooled, it‟s all lies, fiddling and fraud. I 

understand you now, Tibor.‟ She was very angry. After 

six months, T. Kemény was released from Långbro 

hospital. 

 

Head of State, what do you say about this phenomenon?  

I continue: 

Personal contact was established with Krister R, who 

said, on the phone, that he didn‟t know T. Kemény and 

his family and he did not know what it was all about. 

Thus, he knew nothing about the paternity issue or his 

allowance via the legal system. Neither did he know 

anything about the blood examination connected to T. 

Kemény‟s paternity.  

Briefly: You have created hell for this Krister R. And it‟s 

still OK?‟ 

   

 

 

  

‟Oh, lieutenant., I shouldn‟t be here alone. I ask you 

not to leave, I ask you to disappear, I don‟t want to see 

you here again, ever! 

„I‟m leaving you in peace and quiet.‟ 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

‟By the way, I remember another issue. Pope John Paul II visited you 

here at the castle and the Arch bishop in Uppsala in 1969, but Palme 

did not die until 1986.‟  

Pope John Paul II visited the royal families in Copenhagen and 

Stockholm and the Arch bishop in Uppsala in the summer of 1989.  

The Pope visiting the Queen in Copenhagen. 

The Pope visiting the King and the Arch bishop.. 

Arch bishop Bertil 

Werkström 

The Pope 

received the   

sealed Will. 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

‟This reminds me that Pope John Paul visited you here at the castle 

and Arch Bishop in Uppsala in 1989, but Palme didn‟t die until 1986.   

Maybe you don‟t remember that guest or even do not want to 

remember the papal visit? The Pope laid hands on the Scroll and all 

open books/documents. 

What did you talk about? The paternity issue, the Palme murder…?‟  

‟Our discussions are not for your knowledge. I‟m still 

the Head of State, laws and regulations do not apply. 

You‟d better remember that.‟ 

‟I understand, you are the Head of State, laws and regulations are not 

there for YOU. That‟s why T. Kemény‟s paternity issue looks like 

this.‟  

Private conversations between the King and 

Pope were carried out in the Pope‟s private 

library.   

The Pope‟s handshake meant safety for the royal 

family in a Protestant church…  

 

More info at Industry, The Sinking 

Fishing-boat, pp 49 - 50. 
 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

After Pope John Paul‟s visit to you and the Arch bishop, you 

were promptly invited to the Pope in the Vatican on November 

13, 1989, at eleven o‟clock in the morning. You also took part in 

a secret conversation with the Pope. What did you talk about?  

The paternity issue? Or Palme?‟  

‟That‟s correct. I and the Queen were invited to visit 

the Pope. 

The topic of our conversation is none of your business. 

You do what you have to do, I take care of my job. It‟s 

that easy. Leave me alone!‟ 

‟It‟s obvious you don‟t want to answer my questions. In my job 

there is no difference between people in the investigation, 

whether they are heads of state or police officers. I promise to 

walk out of here as soon as I‟m finished.‟ 

 

 

 

After the death of T. Kemény there was an estate inventory proceeding. The appropriate authority wanted Krister R to participate 

and he was summoned in 1992. He answered that he did not want to participate and that he had no claims. Signed by Krister 

(Christer) R on March 18, 1992. But T. Kemény was not mentioned in the letter. 

More info at Industry, Evolution, pp 108 - 109 and Deity, pp 45 - 51. 
 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

‟There is one very important issue that will interest you as well. T. 

Kemény passed away in May 1991. The estate inventory proceedings 

took place in 1992 and the appropriate authority wanted Krister R to 

participate. He answered he wouldn‟t do that and that he had no legal 

claims. Signed by Krister (Christer) R March 18, 1992.  

 

My question to you is this: Who wrote the letter and who signed it? 

What does „no claims‟ mean? Whose estate is he talking about? T. 

Kemény wasn‟t mentioned in the letter.‟ 

‟Lieutenant, you are getting on my nerves. I don‟t 

think the royal canon fires more balls than the number 

of questions you‟ve fired at me. I didn‟t write a letter, 

neither do I know who signed it.‟ 

It‟s true that you didn‟t sign the letter, the signature isn‟t yours. 

It‟s remarkable that nobody knows, the issue is an ongoing one 

since 1958. My wife, if she was here, might have believed your 

answer. Who is secretly running this country, if it‟s not YOU? 

Who, apart from you, knows about this paternity issue?‟ 

  

Swedish media wrote about it: ‟Dead body in grave – suspicious murder. An anonymous child‟s body has been found in an old grave at 

Katolska begravningsplatsen in Solna.  Two burial ground workers reacted violently when they saw a human arm and hand protrude. It was 

found shortly before ten o‟clock in the morning of August 7, 2013.‟More info at Prince of Ponte Corvo or…, pp 50 - 52. 

 

It is true that a woman was buried there in a coffin in 1969. According to the police, a second woman was buried there in a black plastic 

sack. Who was the woman in the sack? Could it have been Maria? More info at Deity, pp 50 - 51 In his last phone call in 1971 Tibor E 

promised to get in touch the moment he left the hospital. In 2013 he got in touch with his arm via the manager of the burial site. 

It was about the damages application to the district court here in Stockholm. 

In the 2012 – 13 petition, J. Kemény mentioned that Tibor E was about to be operated on at Karolinska in Solna, and that he did not leave 

the hospital alive. The court probably contacted the hospital and then odd things started to happen. 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 Pope Benedict XVI, the Head of the Catholic Church, abdicated on February 28 2013, 26 years after the death of Olof Palme. 

This coincides with Palme‟s birth in 1927. This confirms that the murder of Olof Palme is connected to the end of Christianity. 

More info at The Fourth Pyramid which Disappeared, pp 69 - 72, and The Sinking Fishing boat, pp 47 - 50.      

 
 

 

 

In 2012 and 2013 T. Kemény‟s son J. Kemény handed in claims 

for damages to the district court, due to the handling of the 

paternity issue. This procedure had caused a deterioration of the 

life of the family: illness, depression, mental suffering and 

financial loss.  Especially for the daughter, who was severely 

affected with a depression from the 70s and onwards. Tibor E, 

who disappeared, was also mentioned in the claims. In his last 

telephone conversation with T. Kemény he said he was going to 

have an operation and that he would be in touch when he left the 

hospital. He never called, he did not leave the hospital alive. The 

district court shelved the attachments. District court started his 

own investigation and contacted Karolinska sjukhuset in Solna. 

Then odd things started to appear. 

‟Dead body in grave – suspicious murder. An anonymous child‟s 

body has been found in an old grave at Katolska 

begravningsplatsen in Solna.‟ The court turned down his cliams.  

 

Pope Benedict XVI abdicated on February 28 2013, 27 years 

after the Palme murder. The abdication reminds me of Palme‟s 

birthdate, 1927. This is further evidence of the Holy See‟s 

involvement in the murder.  

Your comments on this? Church of Sweden and the Holy See 

walk hand in hand.‟ 

 

 
‟Lieutenant, how many times must I remind you that I 

refuse to talk to you. The reason behind his abdication 

is entirely up to him. I was informed about the burial 

site proceeding via media.‟ 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

‟Strange! You‟re the Head of State and you don‟t know what‟s 

going on in your country. Why are you here? What are you 

really doing? A head of state must know about everything that‟s 

happening in the country. What has happened to the Jewish boy 

Tibor E, his mother Maria and her husband, the Dane Kristian J? 

My wife, as I‟ve already mentioned is very kind and friendly 

woman, she would undoubtedly believe you. 

 

Anyway, let‟s go on. J Kemény appealed against the district 

court‟s decision with the European Court of Human Rights on 

March 30, 2014. Letter #1 weighed 1.2 kilos, letter #2 1.3 kilos. 

The appeal contains documents and evidence concerning the 

violation of human rights in connection with the brutal and 

criminal handling of T. Kemény‟s paternity issue, the issue you 

are very familiar with.‟ 

 J. Kemény sent his appeal to the European Court of Human Rights on March 30 2014, certified with notice of delivery. More 

info at Man’s Will. The Court’s decision came on May 22, 2014. Very fast indeed. 
 

 

 

The European Court rejected the appeal. There was only one 

judge who made the decision, according to Swedish tradition. 

Judges from other countries were disconnected (Viktor Orbán 

was probably satisfied 

 

Mr. Head of State, haven‟t you heard of this European Court 

case? It‟s partly directed at you. This paternity issue which 

Gustav Adolf VI classified at the Castle of Stockholm on March 

30, 1966?‟ 

‟Cannon balls are hitting me and my castle again. I 

don‟t quite remember any court decision in this case.  

By the way, lieutenant Columbo: no comments.‟ 

  

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

The appeal was rejected by the court in Strasbourg in May, 2014. The pope visited Strasbourg in the end of November 2015, a visit prompted 

by the refugee situation in Europe. A dialogue with Strasbourgh was not on the agenda. My belief is that the Pope himself went to Strasbourg 

to collect all attached documents connected to Kemény‟s appeal. This Pope, too, can see how inhuman and criminal the handling of the issue 

has been in the Kingdom of Sweden. The Vatican constantly suggests that they know the truth connected to Christianity. Of course they do. 

More info at High Priest Caiaphas’s Will, page 16. 

This was probably the only time the Pope visited Strasbourg.  

‟The Pope pops up again. It seems as if the Pope puts you in the 

shadow and looks forward to the end. And you‟re just sitting 

there, dreaming about what? About the Kingdom of Heaven?‟ 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

‟Each cannon ball from you scares me, Columbo. I 

can‟t listen to you any more. Leave me alone!‟ 

‟You obviously don‟t like sensitive questions. On the other hand 

you seem to like the attacks on and the destruction of an 

innocent family to reach your final goal.‟ 

V V 

Cabinet Meeting at the Stockholm Castle, October 3 2014 

 
This final court decision is a catastrophe and shame for Man and Mankind. The King was of the opinion that T Kemény‟s 

paternity issue and surrounding incidents were finished. He grabbed the opportunity and took the next step to remain at the 

centre of events. 

This is the King‟s so-called trick. When he performed the trick at the end of the cabinet meeting the sound from the Court was 

cut. The lady in waiting showed the new cabinet members how to move their chairs to a certain distance from the table, the same 

distance at each side. The King gave directions and was satisfied with the result. This was broadcast all over the world and the 

sound came back. Then the King let go of the new government in the name of Wisdom. – ‘This is an old trick‟, he explained.  

We can see it from the King‟s and his daughter Victoria‟s chairs. It forms a ‟V‟ for Victory.  

 

‟And you don‟t remember this! A V for Victory, but for whom? 

Who are you fighting in this country? Who is your opponent? 

You were clever with the sign of Victory at the end of the 

cabinet meeting in Stockholm., the government works for you in 

the name of wisdom.‟ 

More info at The Sun at a Disadvantage, 

pp 97 - 101 and Conquering Space III, 

final pp 101 – 104, 104 - 106. 

‟The V sign is a personal matter. If you don‟t leave me 

alone immediately, you will become my adversary. 

Understand?‟  

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

‟I‟ll leave you, my thoughts are many and ripe.‟ 

„But, let me first summarize the Palme murder and the original 

motive behind it. After that, I‟ll leave you to never come back. 

My wife is expecting me. 

Let me start with Pope John Paul II.” 

 John Paul II (1978 – 2 005), Karol Józef Wojtyła 

                     266, 110 From a solar eclipse 

 

 

 
Karol Józef Wojtyła was born on May 18, 1920, during a solar eclipse. Malachi‟s motto is De Labore Solis, From a Solar 

Eclipse. He was born 100 years ago and his papal mission was to cover the Sun on this planet. The Sun is a symbol of the 

Lion, the Jewish boy Tibor E (Messiah of the World) was born in Linköping exactly at midnight on Christmas Eve, 1958. 

Linköping‟s coat of arms depicts a Lion.  Tibor E was murdered in 1971, Olof Palme was the Prime Minister and Gustav Adolf 

VI Head of State. The Pope summoned Palme and during a top-secret conversation asked Palme to confess that he had issued 

the order to kill Tibor E. Palme refused. The Pope made his decision. 

The leader of 

the South 

African 

apartheid 

regime 
President PW Botha 

 MI (Military 

Intelligence) 

 
The Military 

Intelligence Agency. 

 

LONG REACH 

 

Head: Craig 

Williamson 

The Holy See secretly contacted the CIA and declared that the Agency should take care of the assassination of Olof Palme. The 

operation was to be executed in a way that would forever hide the instigator, the Holy See. In other words; Palme would be 

assassinated and the Vatican would know nothing about it. 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

CIA thought a lot about it. How could they remove Palme without and religious connotations and attention, the murder was 

supposed to be political. They knew that Palme always sided with the weak and oppressed. One example was South Africa, 

where the apartheid regime was in power. CIA contacted President PW Botha in South Africa and they agreed to assassinate 

Palme as South Africa‟s primary enemy. The secret meeting took place during 1985. President PW Botha issued his order to MI 

and MI contacted Craig Williamson, LONG REACH. Preparations for dirty and bloody proceedings were initiated. It is not an 

easy operation to kill a prime minister in Europe, the Nordic countries. He and his agents worked for the Military Intelligence 

Agency and his company, Long Reach, was part of the fearsome security agency BOSS (Bureau of State Security). There were 

other possible motives such as the Iran-Contras affair. He probably knew about the dirty work carried out by the CIA on this 

issue, after he had said no to the US when they wanted to use the Swedish weapon manufacturer‟s legal route. 

 

They planned to carry out the operation during the anti-apartheid conference on February 20-21 1986. Palme and the ANC 

leaders Tambo and Mbekis were conference participants. The occasion was deemed unfavourable and they had to postpone the 

operation. 

 

Super spy Craig Williamson and his company LONG REACH received the assignment. The operation got the codename 

Slingervel, Afrikaans, or Slingshot, English. It was general knowledge that Bonn and Brussels were centres of the apartheid 

regime‟s activities in Europe. NI‟s (National Intelligence) representative in Bonn was assigned to procure the hardware, the 

murder weapon. The operation needed Swedish contacts and a group called ‟Uppsalagruppen‟ was formed. They were well 

equipped with extensive contacts with Long Reach and other individuals and organisations. 

  

Uppsalagruppen 
 

 
 

Members of the power 

elite: police, SÄPO, 

politicians, etc. 

Eugene de Kock 

Former South African 

police officer, head of 

Vlakplaas  

South Africa 

Craig Williamson       
Super spy, organiser, 

South Africa                            

 

 

. 

 

 

 

Anthony White 

Operator 2 

South Africa 

Roy Allen 

Operator 1 

South Africa 

CW goes on with what he has to do and adjusts the plan. 

The enormous security arrangements gave the observers an opportunity to watch over Olof Palme‟s and the ANC-leaders‟ 

movements in Stockholm and stopped all possibilities of attacking Palme. The following week he visited some small 

communities in the north of Sweden. It is reasonable to believe that CW and his assistants remained in Stockholm, awaiting 

the next opportunity when Palme would return home and move around without protection from his home at 

Västerlånggatan 31 – where Lisbeth Palme caught sight of „shady characters.‟ And it is probably now that CW is 

recognized, Swedish contacts must have contributed information (Uppsalagruppen) about Palme‟s return to Stockholm. 

Maybe it was decided to do something on Friday 28 when he was back home – Operator 1, „Allen‟ was informed. 

There is information fro two police sources that Craig Williamson spent the night with the Stockholm branch of the 

International Police Association, IPA. Operator Allen arrived from Denmark Guest House to hotel Wellington on February 

27 in a rental car. Eugene de Kock was staying at Hotel Lord Nelson in the old city of Stockholm, just a couple of yards 

from Palme‟s home. The most professional men in this context were close to Palme‟s home. 
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‟I know that the Palme murder is an uncomfortable story for you. 

I will soon stop this brief account, just let me go on.‟ 

„Lieutenant, you needn‟t go on. You‟d better stop here. 

I‟m not curious of what happens next.‟ 

Friday, February 28. In the afternoon there were discussions at Lisbeth Palme‟s 

workplace about a possible visit to the cinema. A film at the Grand popped up in 

a phone conversation with her son‟s fiancé at around five o‟clock pm. 

Operatören 2 in his 

car outside  Grand 

Palme, who had earlier dismissed his lifeguards, got to know about the cinema plans when he arrived home at around 6.30. He 

discussed this with his son Mårten on the phone, he had already bought tickets to the Grand, but nothing was decided. The Palme 

couple decided to go to the cinema at around 8 o‟clock. All telephone conversations were tapped.  On that particular Friday, Palme 

arrived home at Västerlånggatan 31 in the Old City at around 6.30 pm after a normal day at work. He had dinner with his wife and 

made some phone calls to Bo Toresson and Sven Aspling.  Shortly after 8.30 the couple left their home and took a walk to the 

Gamla Stan underground station. They boarded a train which left at 8.42 and arrived at underground station Rådmansgatan at 8.47. 

They walked from there to the Grand Cinema at Sveavägen, where they met their son Mårten and his fiancé shortly before nine 

o‟clock. Palme bought the tickets to ‟The Mozart Brothers‟, a film by Suzanne Osten. It started at 9.15. 

After the film, between 11.05 and 11.10, the four of them lingered oustide the cinema to 11.15 when they parted and Lisbet and 

Olof Palme started to walk southwards along Sveavägen. At Adolf Fredriks Kyrkogata they crossed the street and then continued 

their walk home. It was a relatively slow stroll and they stopped at at least one Sari window display. When they, at around 

11.21.30, passed Tunnelgatan and the Dekorima store, a man approached Palme from behind and shot him at close range in his 

back, a bullet that killed him immediately. A second shot touched Lisbeth Palme‟s back. Then the perpetrator rana long 

Tunnelgatan, took the steps up to Malmskillnadsgatan where he continued across the street and down David Bagares gata. After 

that, there are no traces of the fleeing perpetrator. 

 

 

 

https://sv.wikipedia.org/wiki/Adolf_Fredriks_kyrkogata


 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

‟You seem to be in a pensive mood, Head of State. Maybe you 

remember something from that evening?‟ 
‟Lieutenant Columbo, I‟ve heard this story at least a 

thousand times during all these years. You can never 

present anything new in this context.‟ 

‟I agree, you‟ve heard about this incident for 34 years. There is a 

time for everything. I‟m a bit curious about how you will react 

when you hear the end of this story. Let‟s go on.‟ 

It is a fact that Palme‟s telephone conversations were bugged before the murder. Super spy Craig Williamson carefully ran the 

operation, he had a lot of time. He placed Operator 2 in a car outside the Grand. If Palme and his wife took a taxi home, he would 

follow and then kill them by their home in the Old City. He placed Operator 1 at the crossing Sveavägen - Tunnelgatan. He was 

going to shoot them there, if they took a walk home. He was at the centre of the operation and talked to them using walkie-

talkies. Palme and his wife decided to walk home. Simultaneously, Craig Williamson had placed another car at David Bagares 

gata, Probably from Uppsalagruppen.           

 

Operator 1 waited for Olof and Lisbet Palme and at 11.21.30 he fired two shots at close range.  One bullet hit Olof Palme and the 

other just touched Lisbet. He then ran via Tunnelgatan to David Bagares gata, where a car was waiting for him. It quickly took 

him to Bromma airport, where he boarded a private jet which took him to Amsterdam, where he booked a room a Guest House 

on February 29, 1986. He brought the gun. 

 

The first important question is why a professional misses the second shot at close range. The only possible answer is that he was 

disturbed, in that situation it is easy to miss. After having fired the first shot, he looked back and probably saw a man running 

towards him. The man looked like Craig Williamson, that is why he missed the second shot.   

 

The pictures indicate that the s-called Skandia man, Stig Folke Wilhelm Engström and super spy Craig Williamson look like 

each other and in an unexpected situation it may be difficult to keep them apart. It is possible that he was the first person to 

arrive at the scene. Shortly thereafter a nurse appeared, she took care of Palme.  

 

A reconstruction of Engström‟s intensive evening, at 11.19 pm after work at Skandia, on his way to catch the underground.  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

On April 6, 1986 Engström appeared in a tv show, where his fast transportation home was reconstructed. He had left his work late 

in the evening, at 11.19. His place of work at Skandia is located at Sveavägen 44, 50 metres from the crime scene where Palme 

was shot. He left his work and was on his way to catch the last train home. On the level with the advertising pillar, he had a look 

at his watch to see if there was time enough to catch the train, at the same time he heard two shots.  Five seconds later he is said 

to have arrived at the victim. He helped with CPR and when the police eventually arrived at the scene, he indicated the 

murderer‟s escape route. He said that the policemen took were not very interested until the ambulance arrived. When it arrived, it 

was clear who the victim was. 

 

He said this about police activities: When you say you’re doing a jigsaw puzzle and are trying to get rid of pieces which do 

not belong, you shouldn’t get rid of the important pieces. 

A very good early motivation from him. He was completely right about the fake activities of the police. 



  

Police records of Engström‟s report of the observations connected to the Olof Palme murder. They connect to the above 

pictures, but the dark brown clutch bag is missing.  – The murderer didn‟t carry a clutch bag. 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

According to police documentation, Operator 1 could have observed Skanda Man almost running towards him after having fired 

the first shot and then missed the second one. Operator 1 thought it was super spy Craig Williamson. Skandia Man was sturdy 

and strong (182 centimetres, 82 kilos) just like Williamson, he also had a clutch bag. Practically, this chain of events could mean 

that it was the sudden appearance of the Skandia Man which saved Lisbeth Palme‟s life. The only wrongdoing by the Skandia 

Man was that he hurried to the underground, he knew nothing about the carefully planned murder of Palme. When he looked 

forward, Operator 1 was already gone. According to him, he arrived at the victim after five seconds. He saw a man on the ground, 

a shocked woman beside him. We can add that, according to the illustration, the murderer was behind the couple. This means that 

Lisbeth Palme had to turn round a bit in order to see him. 

‟You mentioned that there is nothing new to add. You, who are 

the Head of State in this country certainly know about which 

illegal, criminal, foreign organisations which were active in the 

capitol of this country? As you can see, much is new, very much, 

even too much.‟ 

‟Lieutenant Columbo, your questions make me tires. If 

you have more of them, join the queue and ask the 

police. I have nothing more to say.‟ 

‟I can see you have no patience. A Head of State should havet 

hat. I hope my wife is better than that and waits for me. But 

before I leave you, I have a brief conclusion for you. 

 

Let me go on.‟ 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Super spy Craig Williamson, LONG REACH 

South Africa, born in 1949 

. 

It is possible that Super spy Craig Williamson, LONG REACH, South Africa, was the most important and dangerous spy in 

those days. He was a clever organiser, he knew what he was doing. It is no surprise that he got the assignment to kill Olof 

Palme. At the time of the murder, Craig Williamson spent the night at IPA, the International Police Association in Stockholm. 

He was seen in the Old City of Stockholm, outside Palme‟s home, in company with other suspicious people. 

 

 

Super spy Craig Williamson, LONG REACH, South Africa. He, together with Uppsalagruppen, was the brain behind the 

murder, he was constantly at the centre of events. The main investigators also know about his visit to Stockholm at the time of 

the murder. There is no information on when and how he left Stockholm, everything, including his surroundings, was top 

secret. He probably left by private jet. Head prosecutor Jan Danielsson has confirmed his whereabouts in Stockholm. 

 

He never acknowledged his visit to Stockholm during the Palme murder. It is understandable. His activities in South Africa 

were legal, his co-operations with other organisations, including Uppsalagruppen, caused no problems. In a number of South 

African documents he appears as the brain behind the murder of Swedish Olof Palme. 

Almost all Long Reach documents have unfortunately been destroyed. A lot of secret material was erased before the transfer 

of power in 1994. 

He, being the boss and owner of LONG BEACH did not shoot Palme, he always used false identities. 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Police Colonel Eugene de Kock, Prime Evil, SAP 

South Africa, b 1949 

. 

Police Colonel Eugene de Kock, ‟Prime Evil´‟. His story begins as early as the week before the Palme murder at the end of 

February 1986, when he was staying at Hotel Lord Nelson in the Old City of Stockholm. Palme‟s home was just metres away. 

In several documents we can read how State Security Council in South Africa regarded Palme as an „Enemy of the State‟, which 

equals a death sentence, he had gone too far in supporting the ANC. 

On March 1, the day after, thick hair the murder, police intensify the border controls. On the pictures above is a man who shows 

his passport at Arlanda airport on his way to leave the country. The passport is a forgery. The man has a dark coat, a peaked cap 

and glasses. He had an eye disorder which made his look glassy-eyed. His name is Eugene de Kock, South African police 

colonel. He demonstrates all characteristics Eugene de Kock is known to have: glasses, big chin, thick hair, wide whiskers, 

stooping and sturdy back. He often wears this kind of coats with an open collar.  
 

10 years after the murder things start to move again when the former police colonel in South Africa, Eugene de Kock, starts 

talking to the Truth Commission about his involvement in the Palme murder and the Palme group. He reveals some issues and 

refers to Craig Williamson who planned the murder and to Operator Anthony White who shot Palme. Why did he reveal South 

African involvement in the murder? Something went wrong and the result was not what they expected. Facing the Truth 

Commission, they all tried to save their own faces. The same thing happened to Eugene de Kock, he was also involved in the 

murder. He was the boss, he did not kill Palme. 

  

Nelson Mandela told Lisbeth Palme that he suspected the South African Squadron of Death. In March, 1990, the South 

African President Nelson Mandela met Lisbeth Palme in Cape Town. He held her hands and said: ’Isn’t it terrible that 

there seems to be a connection between the South African Squadron of Death and the murder of you husband?’ 

In April 1994 Mandela visited Sweden – prior to his departure he told the journalists that he could not ‘exclude the 

possibility’ that the apartheid regime was involved in the Palme murder. 
 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Operator 2, Anthony White, LONG REACH, 

South Africa, 

. 

Operator 2, top soldier Anthony White, was a member of LONG REACH at the time of the murder. He, too, was in 

Stockholm. We do not know where he stayed, maybe at the Wellington Hotel? But people saw him close to Palme‟s home and 

the Grand Cinema. 

 

According to the anonymous witness he was spotted in Säpo‟s corridors only days after the murder (Säpo: Swedish Security 

Service). 

’According to the woman, White appeared, between two Säpo officers in suits, in the corridor dressed in jeans and a white t-

shirt. They entered a lift which took them directly to the garage, Säpo’s ’secret’ lift. White looked tired. The woman noticed 

him because he rarely appeared in the building’ according to journalist Lars Borgnäs. After the murder a facial composite was 

released. 

 

Several witnesses also saw him using a walkie-talkie, as did Eugene de Kock and Craig Williamson. Moments 

after the murder there was a radio announcement which leaked the incident and stated that the perpetrator had 

left the country. A female police officer saw White in the Säpo corridors after the murder together with Säpo 

officers, which means that White did not kill Palme. In that way the facial composite is, in fact, misleading. 

White and Craig Williamson probably left the country in a private jet.  

He laid the foundation to the idea that the future Palmegruppen should avoid South Africa. In other words: 

South Africa was to be removed from the Palme murder and the investigation. 

The facial composite faintly resembles Operator 2, White.  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

Operator 1, Captain Roy Allen joined his group called Slingervel (Afrikaans), or Slingshot (English) on February 27 from Denmark. 

He came to Stockholm in a rental car (according to the invoice to Craig Williamson) and booked a room at Hotel Wellington the 

same day. Being Operator 1, his assignment was to shoot Olof Palme when convenient, that is why he went to Stockholm. His 

assignment was changed at the last moment, he was assigned to kill Lisbeth Pale as well. Just before the attack, he removed his 

glasses to avoid recognition. His first shot was okay, but when he fired the second shot something unexpected happened, and he 

missed. It is probable that he turned around and saw an individual looking like Craig Williamson almost running towards him, 

and he missed. One question is whether he was short-sighted or long-sighted.  Shortly after the murder he was brought to Bromma 

Airport by a member of. He probably talked to Eugene de Kock using his walkie-talkie and told him why he missed the second 

shot. He brought his weapon to Holland, where it was probably destroyed. The weapon was probably made in Bonn, Germany, 

exclusively for this assignment. If we take a look at his invoice with Craig Williamson as the addressee, there is no 

reimbursement for the completed assignment in Stockholm. Why? He only carried out half the assignment which makes it a 

failure, no reimbursement was expected. It seems as if Kock believed in Allen and grew suspicious towards Williamson. de 

Kock‟s return trip is also interesting. Was he supposed to accompany Williamson?  - On March 1 he took a commercial flight from 

Arlanda where he was photographed, evidence that he was here in Stockholm.  Something had happened between Eugene de Kock 

and Craig Williamson. de Kock told the Truth Commission that it was Craig Williamson who planned the murder and A White 

who shot Palme. He defended Allen. Why did he disclose operation Slingervel, which was a classified assignment initially known 

to only a few people? President Botha‟s security organisation fell like a house of cards. It is self-evident that Allen denied any visit 

to Stockholm. 

Operator 1, Roy Allen, LONG REACH 

 

South Africa, 

. 

Roy Allen 

Operator 1 

South Africa 

 

Roy Allen 

Operator 1 

South Africa 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

„Mr. Head of State, I have now given you a summary of the 

murder of your prime minister. There is plenty of evidence that 

South Africa was behind it all. How come that foreign agents 

operate in the Kingdom of Sweden assisted by Swedes and 

Uppsalagruppen and you know nothing about it? How is national 

security?‟ 

‟Lieutenant Columbo, for how long are you going to 

talk about this? Are you planning to stay in my 

guestroom? We now have a very competent 

Palmegrupp, they are working the case. Have a look at 

that, too!‟ 

‟I agree with you, you have a very competent Palmegrupp, they 

are very conscientious. I have looked back a few years and have 

found this about Palmegruppen‟s activities, e.g. a visit to South 

Africa.‟ 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

’Several independent sources among South African 

politicians, legal system and police bear witness that the then 

head of Palmegruppen, Hans Ölvebro and Prosecutor Jan 

Danielsson, almost apologized for bothering their hosts when 

they visited South Africa to investigate the South African 

connections. They even hinted that they had come only 

because of pressure of opinion in Sweden. They said they 

already knew who killed Palme (Christer Pettersson). One 

source says that Jan Danielsson was reading the newspaper 

while Hans Ölvebro asked irrelevant questions. Ölvebro did 

not take notes.  

 

‟Sure, you have a competent and polite Palmegrupp, they have 

made the murderer Swedish, according to instructions from A 

White. 

Your comments?‟ 

‟No, no, no, enough is enough. It‟s a labyrinth, neither 

in nor out. There are many motives and many 

comments, nobody knows about the origin. Not even 

you.‟ 

We know that Palme, before he went to the cinema, dismissed his lifeguards and heed id not wear a flak jacket. He knew he 

was about to be killed according to a diecision made by Pope John Paul. It was because he did not assume responsibility and 

declared that he gave the orders to kill the Jewish boy Tibor E during his time in office 1971. He was innocent in this context. 

To prove his innocence on this day of destiny, he was unarmed, no lifeguards and no flak jacket. We can compare this to 

Pontius Pilate washing his hands. – In this case the murderer is not the most important person, it is the individual and/or 

organization who gave the orders. Here we have the Holy See and the CIA, they were behind the murder of Palme and the 

Jewish boy Tibor E.  

More info at Industry, High Priest Caiaphas’s Will  pp 1 - 9 and Conquering Space III, final, pp 76 - 104) 

‟We‟re approaching the end. Now I will show you something 

that is new to everybody else.‟ 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

‟Do you know what was behind Palme‟s decision to go the 

cinema without lifeguards and flak jacket? What does it mean? 

Why did he do it? What did he want to prove? 

‟No, I have no idea. What made you think about this? 

To me this is incomprehensible. Normally you want to 

protect you own life, but what Palme tried to prove, I 

don‟t know.‟ 
‟Now, when the Christian religion is approaching its end, its 

adherents and top management want to explain why this is 

happening. They quite simply chose to claim that the prime 

minister gave the orders to kill the Jewish boy Tibor E (Worldly 

Messiah), the original Messiah, #1. Moreover, it had to be a 

Swedish killer, all the blame would be directed at the Kingdom 

of Sweden. Since T. Kemény‟s paternity issue was totally 

unknown, Palme could not defend himself against the Pope‟s 

decision. The only thing he could do was to die as an innocent 

man without a flak jacket. We can compare this to Pontius 

Pilate‟s washing his hands. We often hear that history is a series 

of repetitions.  

In that way Palme saved the nation, but not the monarchy.  

  

You are responsible for all crimes committed in connection to T. 

Kemény‟s paternity issue: the murders of the Jewish boy Tibor E 

and Olof Palme. Without Swedish permission it‟s impossible for 

foreign criminal spies and gangs to operate in Sweden. In 

Palme‟s case it was the so-called Uppsalagruppen, known by 

you, that helped the Africans, since Uppsala is a centre for 

bishops and the Arch Bishop of the Church of Sweden. But that 

V sign was only for you, wasn‟t it? 

 

I hope you‟re an ardent student of the Bible. You can find this in 

Dan. 9:26: ‘And after the sixty-two weeks Messiah shall be 

cut off, but not for Himself’ And you‟re well aware of this 

since it was the second time it happened here in Stockholm, 

wasn‟t it? It‟s a fact.‟  

 

 

 

 

 

 

„Columbo, I‟m at a loss for an answer. I can‟t do this 

any more, you have to leave.‟ 

‟One thing is clear. You are the Head of State of the Kingdom of 

Sweden and you receive all information about what‟s going on 

in this country. You have a responsibility. You have violated 

everything, on your way to the dark world.‟ 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

‟Lieutenant Columbo, my time with you is over. I‟ll 

say it again: you have to leave immediately.‟  

                         ‟Okay, I‟ll leave. Nice to meet you.‟ 

‟Excuse me once again. I just remembered a very important 

issue. I have strong evidence against you, it came from an 

unexpected source, from the Holy See via the Easter Vigil. I was 

also surprised.‟ 

Pope Francis, St. Peter‟s Basilica, The Vatican, April 11, 2020. 

kvällens påskmässa 

Peter the Apostle points to the light.  The original Messiah, next to him Alpha-Omega in the shape of a cross. 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

Messiah 2, Alpha-Omega 

in the form of a cross. 

Alpha is a combination of 

letters M and A. 

M=hybrid. 

Messiah 2, no crucifixion and 

resurrection from the dead. 

Messiah 2, a cross in the form of 

Alpha-Omega, message: 

April 11, 2020 

Evangelist Luke’s painting: Queen Helena and her son 

Izates II. – Black Madonna (2) and Jesus (2) 

Messiah 2, Black Madonna/Queen Helena and her son 

Izates II/Jesus. The cross beside Jesus is empty – Messiah  

2.  

Messiah 1 

The last Pope‟s, Francis‟s, message is clear to those who are familiar with the history of Christianity. No crucifixion, no resurrection. Messiah 

2/the Lamb on a cross in the form of Alpha-Omega. The message was broadcast to the entire Christian world on April 11 2020 from the Ester 

Vigil in the Vatican, in an empty church. During the Vigil the Pope repeated several times that the Lamb of God will remove all worldly sin, 

salvation will soon come. More info at Industry, Aries, Capricorn and the End of Time, pp 12 - 18. 16. Jesus said, „Perhaps people think that 

I have come to easy peace upon the world. They do not know that I have come to cast conflicts upon the earth: fire, sword, war.‟ 

 



 

 

   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

‟You claim to be a Christian and you diligently work with the Holy 

See. You should understand the Pope‟s new message, for example 

Alpha-Omega in the form of a cross. In this sign we find, among 

other issues, Palme‟s secret case. Don‟t you understand?‟ 

‟Again, heavy cannon balls. You have to ask the Arch 

Bishop, she should understand. My brain is a mess, I 

can‟t answer your questions. Columbo, leave me 

alone!‟ 

‟I understand you, Mr. Head of State. You can commit any crime 

in this Kingdom without being held responsible. But when you see 

the result of all your crimes, you no longer want to think about the 

incidents or the elapsed time. 

 

You have constantly referred to your forefather Carl Johan XIV. 

Before he died, this is what he said:  

’Republican on principle and conviction, I want to fight all 

royalists till the day I’ll die.  

’We study our history from Odin to our days and tell me if the 

Scandinavian peninsula is not of any importance in the scales 

of the world destiny.’  

You certainly understand this last message from him, it‟s the last 

bullet from your forefather, – He left Christianity behind. By the 

way, you‟re a copy of you forefather, aren‟t you? 

‟I have nothing to say. Those were his last words. I am 

the Head of State of the Kingdom of Sweden. There 

are lots of people around me, I‟m not alone. You turn 

the pages like you do when read a newspaper. A new 

page, then you go on… 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

‟But you also study the Bible? You know who 

Jacob was and you remember what he said to his 

son Dan before he died?‟ 

Genesis, 49:15  

Jacob blesses his son Dan:  

„Dan shall judge his people, As one of the tribes of Israel. 

Dan shall be a serpent by the way, A viper by the path, 

That bites the horse‟s heels So that its rider shall fall backward.‟  

 

Now we turned the last page, this prophecy by Jacob is valid 

today, at the End of Time. 

More info at Industry, Conquering Space III, final, pp 108 - 

109, The Sinking Fishing-boat, pp 47 – 52, and Man’s Will, 

pp14 - 18. 

 

  

Grey horse 

(roan) 

Mr Head of State, I try to live up to my promises. I‟m finished 

with the Palme murder and now I‟ll leave you for good to return 

home to my wife, I will never come back to you. Goodbye.‟ 

In memorial of Peter Falk/Lieutenant Columbo, a 

statue in Budapest. His weapon was human 

knowledge. He did 69 episodes (2003) of the series 

and on June 23, 2011, he and Lieutenant Columbo 

passed away.  

 

In Memory of Lieutenant Columbo 
On February 28, 1986, I visited my female friend from Åbo, with whom 

I had a good relation for about 15 years. At the time I worked for Ahlsell 

VVS AB at Hammarbyhamnen. After work, every Friday, I went home 

to her, to Farsta. She was a very intelligent woman, and we had some 

interesting discussions.  

 

I will never forget that night, February 28 1986. We were listening to the 

radio and heard that Prime Minister Olof Palme had been shot. The news 

came like a bolt from the blue. The question was why and by whom? 

Then we learned that the murderer had already left the country. 

What I did not know at the time was that you do not solve the Palme 

murder in 34 years. There is a number of books about the murder and 

possible perpetrators, each one with his/her own motive. The South 

African approach singles out a murderer. We can praise everybody who 

has tried to find a solution, they have found lots of interesting 

documents.  

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

We can briefly conclude that the Swedish people never sleep, except for Palmegruppen. They are fast asleep, fighting their 

nightmares.  My thoughts at the time was to participate, to tell the world everything I knew about the murder. I did not know 

how, but certainly not in a book. The murders of the Jewish boy Tibor E and Olof Palme are heavy and dark criminal actions by 

professionals and organisations. Film and tv depict lots of detectives who are solving crimes in various ways, sometimes even 

with violence and murder. But we need a human detective, an officer who solves criminal puzzles using knowledge, one who 

has a world-wide reputation and uses human tools such as knowledge. An individual such as Lieutenant Columbo, starring Peter 

Falk. I had in mind a combination of our case (my father‟s paternity issue and the Palme murder) and Lieutenant Columbo. My 

father‟s paternity issue is the world‟s most important case and the murder of Palme the most public crime in Sweden.  In that 

way I could combine our case with Columbo, put the facts of our issue in his hands, in a symbolic way. This would become 

Lieutenant Columbo and the Palme murder. It is a fictional dialogue between Columbo and the King, the Head of State, a 

memory of Columbo/Peter Falk, a human ideal for the whole world. „Think first, and then act in a human way.‟ More info at 

Industry, Shroud of Turin, Mystery of all Mysteries, pp 2 - 3. 

 

Palme investigation closed down on June 10, 2020 
 

At a press conference, Chief Prosecutor Krister Pettersson singled out the only possible murderer, Skandia man Stig Engström 

There is no evidence, no motive and Engström does not make you think about a murderer. He is now dead, which means that the 

Palme investigation is terminated.  

 

Let‟s return to the crime scene on February 28, 1986, and let‟s focus on Palme‟s last day at work, the day that would end in 

tragedy for the Palme family. He started the day by playing tennis with a good friend at the Östermalm Sports Arena. He was 

then driven by Säpo staff to Rosenbad and the Government Offices where he was to attend several meetings. He met the Iraqi 

and Norwegian ambassadors, thereafter an interview with a Swedish magazine. „Statsanställd.‟ When the photographer wanted 

Palme to stand by the window for some photos, Palme said no „You never know what’s out there’. This answer, which later on 

became a classic, stayed in the sinister atmosphere of the office during the rest of the interview. No more photographs were 

taken.  Outside Palme‟s home in the Old City Lisbeth Palme saw anonymous men outside the apartment before the murder. At 

6.15 p.m. he left the Government Offices. He would never return. There was somebody out there who wanted to do evil things. 

This was Palme‟s last day at his office. It is very clear that he felt pursued by unknown individuals. 

 

What was most remarkable that day was the evening visit to the cinema. Whose idea was that? Lisbeth‟s, Mårten‟s girlfriend‟s? 

Who came up with the idea? Neither Palme nor his son Mårten knew about it until late. Was it super spy Craig Williamson 

who sent the idea via Uppsalagruppen, either to someone who knew Lisbeth Palme or to someone who knew Mårten‟s 

girlfriend?  Simultaneously, Stig Engström was working at Skandia at Sveavägen, he had no idea what the Palme family were up 

to. Craig Williamson and his team watched Olof Palme and his family during one week and time was nearly up, they had to do 

something. The Grand cinema was the best option for Craig Williamson, to arrange a family night out with a film. Here is the 

core. Killing a prime minister is not easy. You‟ll need careful planning and world-wide contacts. Besides South Africa, 

Chile/DINA (according to certain sources) was part of the planning and operation. South African documents have stated that the 

weapon was to be collected from Bonn, West Germany, no personal names on the documents. The weapon was probably picked 

up in Bonn by two professional murderers from the security agency DINA, MICHAEL TOWNLEY and RT. 

According to JARA RIOSECO, Michael Townley and RT arrived at Bonn, West Germany, from Santiago, Chile. They stayed at 

the Chilean embassy. After around two weeks the men left Bonn and travelled to Kastrup, Denmark. They were spotted by 

JARA‟s source as they boarded the flight to Stockholm, where they disappeared, probably protected by the Chilean embassy.  

 

Operator 1, Roy Allen’s invoice to Craig Williamson, informs us that he came from Holland to Denmark on February 26, 

1986, and that he went to Stockholm the following day, to hotel Wellington. Were there plans that Townley and RT were meet 

R. Allen in Denmark to hand over the weapon?  

      Michael Townley               R.T. 

After Allan had shot Palme, his escape was assisted by an individual who was 

near the scene, a member of Uppsalagruppen. His assignment was to take Allen 

to Bromma airport, from where Allen left Sweden, he brought the weapon. It is 

well known that the individual who was waiting near the scene of the crime was 

the so-called 33-year-old man, Victor Gunnarsson, a member of Uppsala-

gruppen. He knew about the evil plans. Then strange things happened. One of 

them: he confessed he had killed Olof Palme. Did he promise Allen that he 

would assume the guilt? He did just that. Then he moved to the US, to the 

Watauga County in North Carolina in the autumn of 1986. There, he informed 

everybody that he had killed Olof Palme. 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

The day before Christmas Eve 1983, there were reports that Gunnarsson had 

disappeared weeks ago. In mid-January 1994 his almost totally naked body was 

found in the forest area Deep Gap around 300 kilometres from his Salisbury flat. 

He had been shot twice in the head with a .22 calibre shotgun. Time of death could 

later be estimated: some time between December 3 and 4 1993. A trial was started 

in June 1997. The defendant was Lamont C. Underwood, a former police officer, 

who was later convicted and was sentenced to serve lifetime in prison and an 

additional 40 years at a facility in North Carolina. (Was the CIA behind the 

murder?) – As far as I understand, Gunnarsson knew too much and he could not 

keep his mouth shut. 

LC Underwood has constantly denied being the murderer. He has also found 

important witnesses who were never heard in the trial and this has caused civil-

rights organisations to act. Underwood was supposed to have executed 

Gunnarsson on December 4, 1993. He kidnapped his victim from his home in 

Salisbury and killed him with two shots. If Underwood did not kill Gunnarsson, 

who did? The CIA? Who is Gunnarsson‟s murderer, who ambushed and killed him 

from behind? 

 

Åke Lennart Victor Gunnarsson who shot 

Palme 

Å Åke 

Åke Lennart Victor Gunnarsson 

He was arrested on March 8, released 

in the evening. A new interview took 

place on March 12 and on March 17 

the prosecutor decided to remand him 

in custody, but he was released on 

April 11 due to lack of evidence. 

-DEAD- 

The murder of Olof Palme was a very special case. Palme was the Prime Minister in 1971, when the Jewish boy Tibor E was murdered. But 

he did not give the orders to remove the little boy. We all know that all South Africans suspects denied any presence in Sweden. The only 

one who confessed to the murder was VG who was in the vicinity when Operator 1 shot Palme. There is much to be said for the fact that 

VG did not know that the Palme murder was a religious act. He did not know who Palme was, he would never have confessed to a crime he 

had not committed. It was meant to create chaos, a labyrinth around the Palme murder. Everything would disappear in this chaos, the 

murder would never officially be solved. When it comes to the prosecutor and Engström, we must label it the worst breach of duty and 

crime ever. His problem is to explain why a completely innocent individual is Palme‟s murderer. The prosecutor should take a step back 

and acquit Engström. 

 

We can furthermore refer to astrology, an ancient branch of science, fairly difficult to understand. Can we get some answers there? 

 

The Moon-Pluto-Ascendant 

The combination Moon-Pluto-Ascendant is an emotional combination where the motives behind actions are hidden. At the 

murder of Palme Pluto and the Moon were hidden in the twelfth house and had a tendency to attract hidden enemies. The 

Moon is a female symbol and Pluto demonstrates the hidden heritage of deep psychological trauma. 

 

Astrology gives us the answer that everything that happened around the Palme murder is hidden: motive, murderer, 

organisation and the 34-year-long cover-up by Palmegruppen. Another issue which is hidden in Sweden is my father‟s 

paternity issue. The Palme murder coincides with my father‟s paternity issue and is therefore hidden. 

 

The biggest problem is that those involved never contacted my father for discussion of how to find a solution. I‟m sure it 

wouldn‟t have ended like this. He is the decision-maker of his paternity issue. In a paternity issue which belongs to a higher 

world, which is about the prolongation of life and knowledge, qualification is what is needed, not power and money. 

 

Stig Folke Wilhelm Engström 

During the actual murder he was 

working overtime at Skandia to earn 

money for a ski holiday, he knew 

nothing about the Palme murder.   

On June 10, 2020, the prosecutor 

claimed that Engström shot Olof 

Palme. 

-DEAD- 

 

Christer Petterson 

The investigators were sure that 

hes shot Palme, but the district 

court set him free. He was 

innocent in this context. 

 

-DEAD- 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

The most important characters 

and founders of the Christian 

Gospels 
More info at 

Conquering Space III, final, pp 78 - 96. 

John Mark. Date of birth unknown, probably BC 2 or 3. His mother was called Mary of Greek origin. He belonged to a very rich 

family and was said to be a Jew of Greek origin, but he lived apart from the Jews. He was not married and above all preached 

outside Jerusalem, one example is Egypt. He was the third preacher and thus became number 3. 

Man/Son of Man/Jack-of-all-trades/House designer/Carpenter Joseph and his paternity issue. Joseph‟s only-begotten son was 

Thomas. Joseph was married to Mary from Armenia and had two children, one son Thomas and a daughter.  The whole family 

came from Armenia. 

The Jew Immanuel/Joseph jr, son of Jewess Mary, foster son of Carpenter Joseph. Born in Bethlehem, crucified and 

buried in Jerusalem, David‟s town. He was married to Jewess Mary from Magdala and had two children, a son and a 

daughter. He was the first one to preach, thus number 1.  

Izates II/Jesus, son of Queen Helena in the royal family of Adiabene. His mother Helena was the daughter of Julius Caesar, 

member of Carpenter Joseph‟s large family. He was married to Symmachus from Characene and had a daughter. He took over 

Immanuel‟s identity and spread his message, but in secrecy. He ascended. The Gospels write about these two individuals. He 

was the second preacher and became number 2. 

1 

2 

3 

3 2 1 

More info at Industr y, 

The Sinking Fishing-boat, pp 

47 - 50 

 



         

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

          

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

                         Nostradamus - Quatrains 

Century 2, Quatrain 41  

The great star will burn for seven days, 

The cloud will cause two suns to appear: 

The big mastiff will howl all night 

When the great pontiff will change country. 

 

The binary star system which causes a variety of global catastrophes. 

Nostradamus hit the bull‟s eye 

as early as in the 17
th

 century  

 

Enoch/Utnapishtim, Sumer 

Lamech‟s only-begotten son 

Chapter X, 1-29: 

Daniel/Baltazár 

Babylon, Babylonia, 

Persia 

 

Tomas/Tamás, Armenia, Nazareth, 

Palestine 

Carpenter Joseph‟s only-begotten 

son  

Kemény, Szabolcs József 

Magyarország, Baja 

Stockholm, Sweden Tibor 

Kemény‟s only-begotten son 

‘And I, Enoch, I alone saw the likeness of all things. Nor did any human being see it, as I saw it.’ See 

corresponding vision at Science, The Secret of the Black Hole, pp 3-6. 

 



                                                            

 

      

 

 

                                                                                                     

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

Människan är 

skapelsens krona – ”O” 

Den ursprunglige Guden förnekades på denna planet i senaste tusentals år 

 

The Fullness of Time  

Daniel, 12:4 and 12:13 

 

‘/…/ But you, Daniel, shut up the 

words, and seal the book until the 

time of the end; many shall run to 

and fro, and knowledge shall 

increase.’ 

 

‘But you, go your way till the end; for 

you shall rest, and will arise to your 

inheritance at the end of the days 

/…/’ 

 
 

Finally: 

5, Jesus said, „Know what is in front of 

your face, and what is hidden from you 

will be disclosed to you. For there is 

nothing hidden that will not be revealed. 

And there is nothing buried that will not 

be raised.‟ – Jesus, too, wanted secrets to 

surface to give the world access to 

knowledge. 

10. Jesus said, „I have cast fire upon the 

world, and look, I'm guarding it until it 

blazes.‟  16. Jesus said, „Perhaps people 

think that I have come to cast peace upon 

the world. They do not know that I have 

come to cast conflicts upon the earth: 

fire, sword, war.‟ 

 

Tibor E and I, Szabolcs/ Josef 

Photo: Tibor Kemény 1964 

Stockholm 

 

Michelangelo, Daniel, Sistine Chapel,     

                          Rome, 1511 
 

Tibor E and I, Szabolcs/ Josef 

Photo: Tibor Kemény 1964 

Stockholm 
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